
Zápis z 2. zasedáńı AS FIT ČVUT

Mı́sto a čas konáńı

Čtvrtek, 17.12.2015, zasedaćı mı́stnost FIT ČVUT (T9: 364), doba trváńı 19:45 – 21.30

Prezence

Př́ıtomńı členové AS FIT: Tomáš Kalvoda, Ondřej Guth, Rudolf B. Blažek, Lukáš Bařinka,
Daniel Vašata, Michal Šoch, Elǐska Šestáková, Magda Friedjungová, Matěj Bart́ık

Omluveńı členové AS FIT: Jan Friedl

Hosté: Marcel Jǐrina, Jan Mára, Stanislav Jeřábek, Jan Janoušek, Miroslav Hrončok, Václav
Šulc, Petr Oľsák, Pavel Tvrd́ık, Karel Klouda

Předsednictvo AS FIT ve složeńı: Tomáš Kalvoda (předseda), Michal Šoch (předsedaj́ıćı),
Magda Friedjungová (tajemńık)

Zápis zapsala: Magda Friedjungová

Př́ılohy

• Jednaćı řád Vědecké rady Českého vysokého učeńı technického v Praze, Fakulty informačńıch
technologíı

• Řád doktorského studia Fakulty informačńıch technologíı Českého vysokého učeńı tech-
nického v Praze

• Proces semestrálńıho hodnoceńı doktorského studia

• Statut Českého vysokého učeńı technického v Praze, Fakulty informačńıch technologíı

• Podmı́nky pro přijet́ı ke studiu do prezenčńı formy magisterského studijńıho programu In-
formatika v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017

Program

1. Schváleńı programu 2. zasedáńı

2. Kontrola úkol̊u a schváleńı zápisu z 1. zasedáńı

3. Elektronické hlasováńı

4. Disciplinárńı komise

5. Jednaćı řád VR FIT
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6. Řád DS

7. Statut FIT

8. Přij́ımaćı ř́ızeńı MIE

9. Institut fakultńı školy

10. Různé

11. Termı́n a úkoly 3. zasedáńı AS FIT

1 Schváleńı programu 2. zasedáńı

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Program 2. zasedáńı byl schválen.

2 Kontrola úkol̊u a schváleńı zápisu z 1. zasedáńı

Kontrola úkol̊u

Z 1. zasedáńı AS FIT dne 10.11.2015 nevyplynuly pro AS FIT žádné úkoly ke kontrole.

Schváleńı zápisu

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Zápis z 1. zasedáńı byl schválen.

3 Elektronická hlasováńı

Prostřednictv́ım elektronického hlasováńı proběhla změna termı́nu 2. zasedáńı z p̊uvodńıho 16.12.2015
v 19:45 na termı́n nový a to 17.12.2015 v 19:45.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 1

Pro hlasovali: Tomáš Kalvoda, Ondřej Guth, Rudolf B. Blažek, Lukáš Bařinka, Daniel Vašata,
Michal Šoch, Elǐska Šestáková, Magda Friedjungová, Matěj Bart́ık

Jan Friedl se hlasováńı zdržel.

Výsledek:

Změna termı́nu 2. zasedáńı na 17.12.2015 v 19:45 byla schválena.

4 Disciplinárńı komise

Děkan fakulty navrhl kandidáty na členy disciplinárńı komise.

Jako kandidáti byli navrženi: Jan Trdlička (předseda), Josef Vogel, Petr Fǐser. Jako náhradńıci:
Daniel Dombek, Petr Novák, Ladislav Vagner.

2



Z řad student̊u byli navrženi: Petr Pulc, Tomáš Nováček, Michal Štádler. Jako náhradńıci:
Gabriel Seidl, Stanislav Jeřábek, Jan Mára.

Všichni navržeńı s kandidaturou souhlaśı.

Tajné hlasováńı, o členech disciplinárńı komise se hlasuje jako o celku. Do volebńı komise pro
toto hlasováńı byli navrženi: Rudolf B. Blažek, Lukáš Bařinka, Elǐska Šestáková.

Hlasováńı o volebńı komisi

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Volebńı komise pro hlasováńı ve složeńı Rudolf B. Blažek, Lukáš Bařinka, Elǐska Šestáková byla
schválena.

Hlasováńı o disciplinárńı komisi

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Disciplinárńı komise byla zvolena ve složeńı: Jan Trdlička (předseda), Josef Vogel, Petr Fǐser, Petr
Pulc, Tomáš Nováček, Michal Štádler, a jako náhradńıci: Daniel Dombek, Petr Novák, Ladislav
Vagner, Gabriel Seidl, Stanislav Jeřábek, Jan Mára.

5 Jednaćı řád VR FIT

Děkan FIT předložil senátu ”Jednaćı řád Vědecké rady Českého vysokého učeńı technického v
Praze, Fakulty informačńıch technologíı”, ke kterému senátoři neměli žádné připomı́nky. Zásadńı
změnou v tomto dokumentu byla specifikace pravidel pro tajné hlasováńı elektronickými prostředky.
Tento dokument dále děkan předložil i samotné VR FIT, která však nemá legislativńı pravomoc.
Př́ıtomný předseda legislativńı komise AS ČVUT Petr Oľsák upozornil děkana a př́ıtomné senátory
na mı́rné nesrovnalosti a rizika, d́ıky kterým by nemusel tento dokument proj́ıt schvalováńım le-
gislativńı komise AS ČVUT. Zároveň však má povzbudivé ohlasy z AS ČVUT, FIT by byl prvńı
fakultou, která by měla tajné elektronické hlasováńı.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Jednaćı řád Vědecké rady Českého vysokého učeńı technického v Praze, Fakulty informačńıch
technologíı byl schválen.

6 Řád DS

Děkan FIT předložil senátu ”Řád doktorského studia Fakulty informačńıch technologíı Českého
vysokého učeńı technického v Praze”společně s př́ılohou ”Proces semestrálńıho hodnoceńı dok-
torského studia”. Děkan obeznámil senátory s faktem, že inkrementálńı změny v doktorském stu-
diu byly provedeny již v loňském roce a nyńı se pouze jedná o převedeńı těchto směrnic do řádu,
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což vyžaduje aktuálńı legislativa. Jan Janoušek, člen AS ČVUT, senátory obeznámil s faktem, že
je FIT již 4. fakultou, která k této změně přistupuje. Dále bylo vzneseno několik připomı́nek, které
byly bud’ objasněny nebo zapracovány do dokumentu.

V předloženém dokumentu neodpov́ıdalo č́ıslováńı: Marcel Jǐrina se zaručil za sjednáńı nápravy.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
8 0 1

Výsledek:

Řád doktorského studia Fakulty informačńıch technologíı Českého vysokého učeńı technického v
Praze společně s př́ılohou Proces semestrálńıho hodnoceńı doktorského studia byl schválen.

7 Statut FIT

Děkan senátu předložil ”Statut Českého vysokého učeńı technického v Praze, Fakulty informačńıch
technologíı”, ve kterém nastala pouze jedna změna (doplněńı článku 5, 1. d) ). Petr Oľsák navrhl
zasláńı pouze změnového dokumentu ke schváleńı AS ČVUT, aby AS ČVUT nemuselo projednávat
celý Statut FIT. Dále byl dokument zbaven informace o účinnosti a byla ponechána pouze infor-
mace o platnosti dokumentu, datum schváleńı.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Statut Českého vysokého učeńı technického v Praze, Fakulty informačńıch technologíı byl schválen.

8 Podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı MIE

Děkan dále předložil ke schváleńı ”Podmı́nky pro přijet́ı ke studiu do prezenčńı formy magis-
terského studijńıho programu Informatika v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017”.
Tento dokument přináš́ı obdobné změny jako byly schváleny na 1. zasedáńı AS FIT v dokumentu
”Podmı́nky pro přijet́ı ke studiu do prezenčńı formy bakalářského studijńıho programu Informa-
tika v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017”. Jedinou změnou tedy je, že proběhne
přij́ımaćı zkouška.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Podmı́nky pro přijet́ı ke studiu do prezenčńı formy magisterského studijńıho programu Informatika
v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017 byly schváleny.

9 Institut fakultńı školy

Senátor Matěj Bart́ık navrhl jako bod programu Institut fakultńı školy. Senátory obeznámil s
daným problémem přeposláńım e-mailové konverzace mezi Martinem Novotným (FIT) a Ondřejem
Mand́ıkem (SPŠE Ječná). Kolega Bart́ık navrhuje, aby FIT po vzoru FEL v́ıce spolupracoval s
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vybranými středńımi školami, konkrétně prostřednictv́ım fakultńı školy, kdy by se FIT mohl spolu-
pod́ılet na tvorbě osnov, lépe dohlédnout nad připravenost́ı uchazeč̊u o studium na FIT apod. Ko-
lega Bart́ık navrhl jako pilotńı školu SPŠE Ječná, kde už se aktivně pod́ılel na návrźıch požadavk̊u
na akreditaci dvou předmět̊u. Děkan byl dotázán, zda diskuze nad touto formou spolupráce prob́ıhá
na grémiu. Taková diskuze prý prob́ıhá dlouhodobě, ale návrh osmi konkrétńıch škol se projednává
až v posledńı době. Bohužel tato myšlenka v minulosti ztroskotala na personálńım vyt́ıžeńı (fa-
kulta doposud nenašla člověka, který by se této spolupráci mohl plně věnovat). Dále Rudolf B.
Blažek obeznámil senátory se skutečnost́ı, že v minulosti navázal komunikaci s Ing. Marcelou
Dav́ıdkovou (Středńı škola slaboproudé elektrotechniky), která je p̊uvodńı autorkou myšlenky fa-
kultńıch středńıch škol. Bohužel spolupráce s ńı nebyla navázána kv̊uli nevyhovuj́ıćım požadavk̊um
v̊uči FIT. Kolega Blažek požádal děkana o obnoveńı komunikace s touto středńı školou.

Usneseńı 2/1

AS FIT žádá děkana fakulty, aby se zabýval otázkou Institutu fakultńı školy.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Usneseńı 2/1 bylo schváleno.

10 Různé

10.1 Komise pro bezpečnost IS na fakultě

Rudolf B. Blažek, předseda Komise pro bezpečnost IS na fakultě, př́ıtomné obeznámil s pr̊uběhem
praćı této komise. Po provedeńı rešerše kolega Blažek navrhuje zapojeńı student̊u do této ko-
mise. Hlavńım ćılem této komise je zajistit, aby nedocházelo k bezpečnostńım nedopatřeńım. Dále
př́ıtomné seznámil s prioritami této komise:

1. Ochrana hesel proti zneužit́ı

2. Ochrana dat

3. Bezpečnost aplikaćı

Ned́ılnou součást́ı této komise je spolupráce s ICT odděleńım. Dále děkan požádal, aby činnost
této komise nijak nezasahovala do provozu fakulty. Děkan vyjádřil názor, že tato komise je schopna
pouze předkládat návrhy. Děkan požádal o ṕısemnou definici úmysl̊u komise a vyjasněńı kompe-
tenćı. Na tomto základě bude sjednána sch̊uzka mezi předsedou komise a vedoućım ICT odděleńı.

Rudolf B. Blažek dále předložil návrh složeńı komise: Magda Friedjungová (tajemńık), Jan
Žd’árek, Martin Volek, Václav Šulc a jako náhradńıci Jan Karafiát a Tomáš Čejka.

Všichni navržeńı s kandidaturou souhlaśı.

Tajné hlasováńı, o členech Komise pro bezpečnost IS na fakultě se hlasuje jako o celku. Do
volebńı komise pro toto hlasováńı byli navrženi: Lukáš Bařinka, Elǐska Šestáková, Ondřej Guth.

Hlasováńı o volebńı komisi

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0
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Výsledek:

Volebńı komise pro hlasováńı ve složeńı Lukáš Bařinka, Elǐska Šestáková, Ondřej Guth byla
schválena.

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Komise pro bezpečnost IS na fakultě byla zvolena ve složeńı: Magda Friedjungová (tajemńık), Jan
Žd’árek, Martin Volek, Václav Šulc a jako náhradńıci Jan Karafiát a Tomáš Čejka.

10.2 Možnost setrváńı v budově po 22h

Rudolf B. Blažek vznesl otázku ohledně bezproblémového pobytu v budově A pro zaměstnance
po 22 hodině. K této otázce podal informace Miro Hrončok, který má bohaté zkušenosti z praxe.
Je nutné vyplnit žádost o setrváńı v budově mimo standardńı otev́ıraćı dobu, kterou podeṕı̌se
vedoućı katedry daného zaměstnance a tajemńık FIT. Tento dokument se odevzdá na vrátnici
Fakulty stavebńı.

10.3 Neaktuálńı datum zasedáńı AS FIT na fakultńım webu

Rudolf B. Blažek dále upozornil na fakt, že po odhlasováńı změny termı́nu 2. zasedáńı se tato
změna neprojevila na fakultńıch webových stránkách, a tak se někteř́ı hosté dostavili na jednáńı
ve špatný čas. Michal Šoch o změně datumu včas neinformoval př́ıslušné webmastery, a tak se
změna na webových stránkách neprojevila.

11 Termı́ny a úkoly 3. zasedáńı AS FIT

Návrh termı́nu daľśıho zasedáńı: 28.4.2016, 19:45

Hlasováńı:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Výsledek:

Př́ı̌st́ı zasedáńı AS FIT se uskutečńı 28.4.2016 v 19:45:00 v zasedaćı mı́stnosti FIT ČVUT (T9:364),
Thákurova 9, Praha 6.

V Praze dne 21.12.2015

Ing. Tomáš Kalvoda, Ph.D. Ing. Michal Šoch, Ph.D. Bc. Magda Friedjungová
předseda AS FIT předsedaj́ıćı AS FIT tajemńık AS FIT
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